
 

 

Zápisnica číslo 10/2024 
z deviateho zasadnutia Obecného zastupiteľstva 

v Lúčke, ktoré sa konalo dňa 21. júna 2024 
v sále KD Lúčka 

 
 

Prítomní:  PhDr. Anna Hermanovská , Anna Sopková, Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel 

Tkáč, Andrej Havrila, Peter Marcin 

 

Neprítomní: Ing. Mária Galiková, PhD.(PN) 
 

 

Program zasadnutia: 
 

1) Otvorenie 
2) Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a voľba návrhovej komisie 
3) Kontrola plnenia uznesení 
4) Informatívna správa hlavnej kontrolórky o prekročení limitu dlhu obce pre MF SR  
5) Záverečný účet obce Lúčka za rok 2023 

a) Stanovisko hlavnej kontrolórky k Záverečnému účtu Obce Lúčka 
b) Schválenie Záverečného účtu Obce Lúčka 

6) Schválenie Zásad hospodárenia s majetkom obce Lúčka 
7) Schválenie Smernice - Rozpočtové pravidlá obce Lúčka 
8) Prerokovanie Žiadosti o odkúpenie pozemkov vo vlastníctve obce (Jozef Mašlej, L-99) 
9) Prerokovanie žiadosti o odkúpenie pozemku vo vlastníctve obce (Martin Hamár, L-39) 
10) Rôzne 

a) Stanovisko Obce Kračúnovce ku rekonštrukcií ČOV 
b) Vyjadrenie k sťažnosti na riaditeľku MŠ 
c) Informácia - stanovisko k miestnej komunikácií a stavu mosta (vetva F) 
d) Informácia o zahájení prác na rekonštrukcií mostov a zábradlí vo vlastníctve SUC PSK 
e) Informácia o pripravovaných projektových zámeroch obce 

11) Interpelácie poslancov - rôzne 
12) Záver 
 
Otvorenie 
 
     X. zasadnutie OZ v Lúčke otvoril a ako aj celé viedol starosta obce Mikuláš Mašlej. Privítal 
všetkých prítomných poslancov, hlavnú kontrolórku a ostatných prítomných. Poslancov požiadal 
o vyjadrenie k návrhu programu. Nakoľko k návrhu neboli žiadne pripomienky dal o ňom 
hlasovať: 

 
HLASOVANIE: 

 Počet Poslanci 

Prítomní 6 
PhDr. Anna Hermanovská, Anna Sopková, Peter Marcin, 

Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, Andrej Havrila 

Za 6 
PhDr. Anna Hermanovská, Anna Sopková, Peter Marcin, 

Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, Andrej Havrila 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Nezúčastnil sa 

hlasovania 
0  

 
 
 
 
 
 
 



 

 

K bodu 2) 
a) Zapisovateľka:   Daniela Pšenáková 

 
      Overovatelia zápisnice:  Anna Sopková 
     RNDr. Marcel Tkáč 
 
b) Návrhová komisia:   PhDr. Anna Hermanovská 
      Anna Sopková 
      Mgr. Lenka Sokol 
      
HLASOVANIE: 

 Počet Poslanci 

Prítomní 6 
PhDr. Anna Hermanovská, Anna Sopková, Peter Marcin, 

Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, Andrej Havrila 

Za 6 
PhDr. Anna Hermanovská, Anna Sopková, Peter Marcin, 

Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, Andrej Havrila 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Nezúčastnil sa 

hlasovania 
0  

 
 
K bodu 3) 
Po kontrole plnenia uznesení starosta skonštatoval, že všetky doposiaľ prijaté uznesenia sú 
splnené, resp. sú v stave plnenia.  

Obecné zastupiteľstvo v Lúčke vzalo informáciu starostu obce o kontrole plnenia uznesení na 
vedomie (uz. č. 61/10/2024). 
 
HLASOVANIE: 

 Počet Poslanci 

Prítomní 6 
PhDr. Anna Hermanovská, Anna Sopková, Peter Marcin, 

Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, Andrej Havrila 

Za 5 
PhDr. Anna Hermanovská, Anna Sopková, Peter Marcin, 

Mgr. Lenka Sokol, Andrej Havrila 

Proti 0  

Zdržal sa 1 RNDr. Marcel Tkáč 

Nezúčastnil sa 

hlasovania 
0  

 
K bodu 4) 
Hlavná kontrolórka Ing. Katarína Hliboká informovala poslancov, že dňa 16.5.2024 jej bol 
z Ministerstva financií SR doručený list v ktorom obec z výkazov FIN 5-04 a FIN 5-05 obec 
deklaruje zadlženosť 61,13%. Hlavnú kontrolórku žiadajú o vyjadrenie. Hl. kontrolórka vo 
svojom vysvetlení uvádza, že tento stav nevznikol v roku 2023, kedy bola zvolená do funkcie. 
V záverečnom účte za rok 2022 bol prezentovaný dlh 53,35%, celková suma dlhu bola 
164 806,62€ a skutočné bežné príjmy k 31.12.2021 boli 275 155,02€. Pri kontrole zistila, že 
v evidencii záväzkov obce je aj suma 9 900€ ako záväzok obce voči starostovi ako súkromnej 
osobe. Upozornila, že tento záväzok nie je možné uhradiť nakoľko: a) o prijatí návratných 
zdrojov financovania rozhoduje OZ, o čom neexistuje uznesenie; b) zmluva o pôžičke je povinne 
zverejňovanou zmluvou avšak ku jej zverejneniu nedošlo; c) ak zmluva nie je zverejnená do 3 
mesiacov od jej uzavretia, platí, že k uzavretiu zmluvy nedošlo. Po odrátaní tejto nezákonne 
prijatej finančnej výpomoci (9 900€) klesla úverová zaťaženosť obce pod 50%, čo je hranica pre 
informovanie MF SR o prijatých opatreniach na zníženie dlhu obce. V súvislosti s vykonanou 



 

 

kontrolou a záverečným dlhom obce upozornila hlavná kontrolórka aj na to, že prijatie 
návratných zdrojov financovania je vo výlučnej kompetencií OZ, preto prijatie záväzku bez 
uznesenia OZ je prekročením kompetencie starostu. Zároveň upozornila, že pred prijatím 
návratných zdrojov financovania je potrebné, aby zákonné podmienky pre ich prijatie overil 
hlavný kontrolór, čo nespravil. Neexistujú žiadne stanoviska hl. kontrolóra za celé kontrolované 
obdobie (od roku 2007). Hl. kontrolórka uvádza, že nedostala pravdivé informácie o výške 
municipálneho úveru. Ak by mala úplné informácie jej záver kontroly k 31.3.2023by bol, že obec 
má dlh vo výške 162 466,61€, skutočné bežné príjmy v roku 2022 boli 275 155,02€, teda 
zadlženosť obce bola v tom čase 59%. 
V roku 2023 obec navýšila municipálny úver o 27 000€ a vznikol nový záväzok z nevráteného 
depozitu zhotoviteľovi 15 000€. Uznesenie o navýšení úveru je zo dňa 17.1.2023 bez stanoviska 
hlavného kontrolóra. Hlavná kontrolórka má za to, že obec  v čase navýšenia úveru nespĺňala 
podmienky na prijatie návratných zdrojov financovania a že prijatím vratnej zábezpeky od 
zhotoviteľa pri investičnej akcií došlo k prijatiu návratných zdrojov financovania bez uznesenia 
OZ. Dodatok k zmluve o dielo so zhotoviteľom, ktorým došlo k dohode o depozite, nie je 
zverejnený. 
Vysvetlenie k informácií hlavnej kontrolórky podal starosta obce. Uvádza, že prekročenie limitu 
zadlženosti obce o 1,13% nad zákonom stanovený limit k 31.12.2023 nebolo úmyselné. 
Samotného ho zadlženosť neteší ale skutočnosťou je, že bolo potrebné dokončiť začaté projekty, 
čím sa zveľadil a zhodnotil majetok obce a bol zabezpečený chod obce. Rok 2023 bol finančne 
veľmi náročný hlavne pre nárast energií (pre obec cca 35%), boli zvýšené náklady na ďalšiu 
učiteľku v MŠ. Na realizáciu projektov ako spoluúčasť obce bolo taktiež potrebné zabezpečiť 
vlastné prostriedky. Okrem toho vznikli neočakávané investície ako práce naviac (práce mimo 
schváleného projektu a rozpočtu), ktoré bolo potrebné súbežne riešiť s prebiehajúcou 
rekonštrukciou MŠ a to aj na základe požiadavky stavebnej komisie. Navýšenie dotácie zo strany 
poskytovateľa už nebolo možné a práce sa vykonali. Vzniknutý záväzok z depozitu dodávateľa 
vo výške 15 000€ - išlo iba o odklad splatenia. Ku 31.03.2024 už aj bolo vrátených 12 000€ 
Týmto sa dlh znížil pod 60% vykazovaného dlhu v záverečnom účte. Všetko bolo konané iba 
v dobrom úmysle na pomoc obci a nie v osobný prospech.  
Na zníženie dlhu obce starosta navrhol prijať následné opatrenia: a) zníženie výdajov v priebehu 
roka a úhrada len nevyhnutných výdavkov; b) zvýšenie príjmu obce a to navýšením dane 
z nehnuteľnosti; c) z krátkodobého hľadiska hľadať možnosť formou dotácie z MF SR či Rady 
partnerstva PSK alebo formou regionálneho príspevku pre menej rozvinuté okresy; d) možnosť 
odpredaja prebytočného majetku obce. Ku navrhovaným opatreniam hlavnej kontrolórky 
odporúča zvážiť „odobratie starostovi s okamžitou platnosťou právomoc upravovať rozpočet“ - 
navrhuje, aby mohol vykonávať iba také zmeny v rozpočte, ktorými sa nemenia celkové príjmy 
a výdaje; „pozastaviť všetky plánované projektové aktivity vyžadujúce financovanie z rozpočtu 
obce alebo predfinancovanie“ -  odporúča realizovať iba také projekty, ktoré sú financované bez 
spoluúčasti alebo sú 100% refinancované - v opačnom prípade sa nedokončí to, čo už je 
pripravené; „upraviť rozpočet na starane výdavkov a nastaviť obec na šetriaci režim - pozastaviť 
okamžité vyplácanie dotácií“  - odporúča zvážiť a prehodnotiť pozastavenie poskytovania dotácie 
napr. pre TJ Topľan Lúčka, nakoľko pozastavením financovania by došlo k zániku činnosti klubu 
a futbalové zápasy patria medzi najvýznamnejšie športové akcie obce s dlhodobou tradíciou. 
 
Sopková Anna - žiadala od starostu vysvetlenie ako je možné, že v čase keď už mal od banky 
vrátené peniaze na účet, stále sa vykazovalo 9 900€ ako záväzok obce voči starostovi ako 
súkromnej osobe a akým spôsobom ich starosta daroval obci, nakoľko sa nikde v záznamoch zo 
zasadnutí k tomu nedopátrala. Uviedla, že nie je fér, že poslanci hľadali spôsob, akým by dlh 
starostovi vyplatili, nakoľko išlo o jeho súkromné peniaze a pri tom ich už banka vrátila na účet 
starostu. Touto problematikou sa už zaoberali pre rokom na pracovnom stretnutí pred 
schvaľovaním záverečného účtu za rok 2022. 
Starosta - áno, banka peniaze vrátila na jeho účet v čase , keď sme potrebovali preklenovací 
úver a obec nesmela mať žiadne záväzky voči FO. No hneď na to ich opätovne vrátil na účet 
obce a to s vedomím, že ich poskytol obci neoprávnene a nemá nárok na ich vrátenie.  
Sopková Anna - má za to, že všetkých poslancov si zvolili občania obce na to, aby dohliadali na 
to aby obec nie len fungovala, ale aj prospievala. Aby sa neurobilo nič také, čo by obec dostavalo 
do takých záväzkov, čo nás blokuje robiť veci, ktoré by sme mali mať hotové, ktoré majú urobené 
aj menšie obce.  
Marcin Peter - požadoval vysvetlenie k municipálnemu úveru vo výške 27 000€, ako uviedol žil 
v tom, že tieto prostriedky budú použité na domové prípojky. Na čo sa vlastne použili? 
Starosta - nakoľko sa projekt nerobil a bol nedostatok finančných prostriedkov v januári, použili 
sa na vrátenie 
Sopková Anna - ako je možné, že financie, ktoré sa odsúhlasili na „niečo“ boli použité na iný 
účel? Poslanci, ktorí za to dvihli ruky sa cítia byť oklamaní. 



 

 

Hlavná kontrolórka - takýmto konaním sa narúša dôvera medzi OZ a štatutárom a to môže mať 
rôzne dôsledky. 
 
Obecné zastupiteľstvo v Lúčke vzalo informatívnu správu hlavnej kontrolórky o prekročení limitu 
dlhu obce pre MF SR na vedomie (uz. č. 62/10/2024). 
 
HLASOVANIE: 

 Počet Poslanci 

Prítomní 6 
PhDr. Anna Hermanovská, Anna Sopková, Peter Marcin, 

Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, Andrej Havrila 

Za 6 
PhDr. Anna Hermanovská, Anna Sopková, Peter Marcin, 

Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, Andrej Havrila 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Nezúčastnil sa 

hlasovania 
0  

 

K bodu 5) 
Odborné stanovisko k návrhu záverečného účtu (ZÚ) obce Lúčka za rok 2023 predložila hlavná 
kontrolórka Ing. Katarína Hliboká na základe predloženého návrhu záverečného účtu obce Lúčka 
za rok 2023 a na základe finančných a účtovných výkazov vyhotovených k 31.12.2023. Pri 
spracovaní vychádzala z dvoch hľadísk a to : a) Zákonnosť predloženého návrhu záverečného 
účtu, kde konštatovala, že návrh ZÚ bol vypracovaný v súlade so zákonom č. 583/2004 Z. z. 
o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy, bol verejne prístupný na úradnej tabuli obce 
a na webovom sídle obce v zákonne stanovenej lehote po dobu 15 dní a ku dňu zverejnenia 
návrhu ZÚ nebola účtovná závierka overená audítorom (povinnosť obce dať si overiť účtovnú 
závierku do jedného roka). 
b) Metodická správnosť predloženého návrhu ZÚ, kde konštatovala, že predložený návrh 
obsahuje povinné náležitosti podľa § 16. ods.5 zákona o rozpočtových pravidlách územnej 
samosprávy. 
Finančné hospodárenie obce sa riadilo rozpočtom, ktorý bol schválený OZ v Lúčke dňa 
15.12.2022 uznesením OZ č. 9/2/2022. Rozpočet na rok 2023 bol zostavený a schválený ako 
vyrovnaný. 
V priebehu roka došlo k 6 zmenám rozpočtu a to 3 zmeny na základe uznesení OZ a 3 zmeny 
vykonané starostom. Evidencia rozpočtových opatrení, ktorými sa mení rozpočet je 
nepriehľadná. Hl. kontrolórka opakovane upozorňuje, že smernica Rozpočtové pravidlá obce 
Lúčka, platná od 1.1.2011 je formulovaná nejasne a nejednoznačne. Starosta podľa nej môže 
schváliť rozpočtové opatrenie t. j. povolené prekročenie výdavkov pri dosiahnutí vyšších príjmov, 
viazanie rozpočtových výdavkov i presun prostriedkov v rámci schváleného rozpočtu a to všetko 
až do výšky 10 000€, čo má za to, že je to čiastka príliš vysoká. Konštatuje, že ani pri jednej 
úprave rozpočtu nedošlo k narušeniu vyrovnanosti rozpočtu. 
 
Celkové príjmy boli rozpočtované vo výške 721 000€, skutočné plnenie bolo 804 881 €, čo 
predstavuje 137,9%. Vysoké čerpanie spôsobil presun nevyčerpaných finančných prostriedkov 
z minulých rokov vo výške 196 921€. 
Obci boli v roku 2023 poskytnuté transfery a granty vo výške 38 831€ - ide o účelovo viazané 
prostriedky poskytnuté v rámci sektora verejnej správy, dotácie z MPSVaR SR, zo 
samosprávneho kraja, účelové dary od FO a právnických osôb a iné dotácie. 
Obec vo schválenom rozpočte rozpočtovala kapitálové granty a transfery vo výške 495 000€, 
nakoniec bola upravená na 175 533€ - ide o účelovo viazané dotácie na investičné projekty MŠ. 
Celkové výdavky boli schválené vo výške 721 000€, skutočné čerpanie bolo vo výške 803 689€. 
Boli čerpané na 137%, čo je spôsobené kapitálovým výdavkom na vrátku kapitálového transferu. 
Čerpanie nad 100% znamená, že sa použili prostriedky, ktoré neboli v rozpočte, čo je 
neprípustné. 
Najväčšia časť bežných výdavkov ide na činnosť MŠ a ŠJ, nasleduje obecný úrad. 
Kapitálové výdavky v roku 2023 tvorila vrátka kapitálového transferu na MIRRaI vo výške 
250 000€ a investičné akcie v MŠ vo výške 184 767€. Aby obec dokázala vrátiť kapitálovú 
dotáciu v plnej výške, musela prijať úver a uvoľniť značné percento z vlastných prostriedkov. 



 

 

Vrátená suma 250 000€ je tvorená sumou 195 833,36€ (nevyčerpané prostriedky 
z predchádzajúcich rokov) + 27 000€ (úver) + 27 100€ (vlastné prostriedky). 
Finančné operácie nie sú súčasťou príjmov a výdavkov obce.  
Výsledok hospodárenia po vylúčení nevyčerpaných účelovo určených finančných prostriedkov 
a odpočítaní prebytku finančných operácií je 390,71€. V záverečnom účte sa navrhuje, aby celá 
suma bola prevedená do rezervného fondu. Kontrolórka ďalej upozorňuje na nesplatené záväzky 
voči dodávateľom po lehote splatnosti. 
Úverová zaťaženosť obce stúpla z 53,35 % (rok 2022) na aktuálnych 61,13 %, čo prekračuje 
zákonom stanovené limity. 
V návrhu záverečného účtu je uvedené, že obec poskytla dotácie dvom organizáciám,, podľa hl. 
kontrolórky to nekorešponduje so zápisnicou OZ č. 5/2023 zo dňa 12.4.2023. 
Hlavná kontrolórka v závere odporúča tento záverečný účet schváliť s výhradami. Ak je 
záverečný účet schválený s výhradami je potrebné prijať opatrenia. Návrh hlavnej kontrolórky 
na prijatie opatrení: 

a) Bezodkladne dať overiť účtovnú závierku za rok 2023 audítorovi 
b) Vyžiadať bezodkladne od starostu písomné vysvetlenie k pomenovaným výhradám 

súvisiacim s dlhom obce a stavom záväzkov 
c) Odobrať starostovi s okamžitou platnosťou právomoc upravovať rozpočet 
d) Pozastaviť všetky plánované aktivity vyžadujúce financovanie z rozpočtu obce alebo 

predfinancovanie 
e) Vyžiadať od starostu monitorovaciu správu o aktuálnom plnení a čerpaní rozpočtu za rok 

2024, všetky úpravy rozpočtu k aktuálnemu dátumu, aktuálny stav dlhu obce podložený 
výpismi z úverov 

f) Upraviť rozpočet na strane výdavkov a nastaviť obec na šetriaci režim - pozastaviť 
okamžité vyplácanie dotácií, odobrať starostovi, hlavnému kontrolórovi a poslancom 
odmeny, zredukovať všetky výdavky na minimum a začať splácať existujúci úver 

g) Na mesačnej báze zvolávať OZ a kontrolovať čerpanie rozpočtu 
Navrhuje, aby obec pracovala v ako v ozdravnom režime, nakoľko aj pohľad MF SR je na obec 
iný ak sama podnikne kroky na zlepšenie stavu a nezakrýva si oči pred realitou. 
Ku stanovisku hlavnej kontrolórky, resp. k jej výhradám podal stručné vysvetlenie starosta obce. 
Opakovane upozornil na to, ako došlo k veľkému zadlženiu. Informoval poslancov predovšetkým 
ako došlo k navýšeniu rozpočtu pri realizácií projektu „Rekonštrukcia, modernizácia a rozšírenie 
kapacít MŠ“. 
Sopková Anna - možno by sa predišlo tomu, ak by si poslanci vedeli prečítať, čo sa pri 
rekonštrukcii ide robiť, nedostali sme žiadne podklady ani projekt, ani súpis prác, aby ich vedela 
stavebná komisia odkontrolovať. 
Starosta - práce sa vykonávali podľa projektu. Na mieste bol aj stavebný dozor a stavebná 
komisia. Práve na návrh komisie sa vykonali niektoré práce naviac. Práce, ktoré neboli v projekte 
plánované a zahrnuté do rozpočtu. 
Marcin Peter - nechápe situácii, keď chod - učiteľku museli sme zaplatiť a to sa pripočítalo ku 
tým 15 000€? 
Starosta - bolo spomínané, že na chod MŠ bolo poskytnutých 44% financií. Obec je povinná dať 
z podielových daní, ktoré do obce prichádzajú do školstva 40%. Spomínaných 15 000€ (práce 
naviac) s nákladmi na učiteľku vôbec nesúvisí. 
Marcin Peter - o ktoré práce naviac išlo? 
Starosta - kúrenie, elektrika, zabudovanie potrubia vodovodu do steny na oboch podlažiach 
Okrem iného uviedol, že súhlasí s opatreniami navrhnutými hlavnou kontrolórkou, ale myslí si, 
že niektoré by bolo treba upraviť tak, ako to uviedol v predchádzajúcom bode pri vysvetľovaní 
príčin vysokého zadlženia obce. Na margo zvýšenia dani z nehnuteľnosti poslanci 
pripomienkovali: 
Marcin Peter - zvyšovaním dani majú ľudia doplatiť na neúmyselné chyby? 
Starosta - dane sme nezvyšovali už cca 10 rokov 
Sopková Anna - zvýšenie dani sme navrhovali na začiatku roka, predtým ako sa išiel zostavovať 
rozpočet. Dokonca sa na zvyšovanie pýtali aj občania prítomní na zastupiteľstva. Nezvýšili sme, 
chceli sme byť za dobrých a teraz nás to dobehlo. Mohli sme to urobiť, lebo robili to všetky mestá 
a dediny na okolo. Vieme aká je situácia, že všetko išlo hore. Teraz chceme prijať také opatrenie, 
žeby sme urobili to, aby sme splatili dlhy a zniesli to všetci občania, ktorí nás volili a my sme 
neurobili kroky prvotné ale teraz to ideme po polroku riešiť. 
Starosta - takže keď vtedy sme neupravili a chceme už teraz, tak už to nebude dobré?! 
Marcin Peter - začnime od seba a nepýtajme od ľudí 
Pšenáková Daniela - dane a poplatky sa nedajú upravovať v priebehu roka. Upravujú sa vždy ku 
01.01. nasledujúceho roka 
Sopková Anna - tak čo nám to teraz pomôže? Musíme hľadať iné riešenia. 



 

 

Pšenáková Daniela - bolo by dobré zamyslieť sa nad tým, koľko financií obci uniká cez podielové 
dane, ktoré tvoria prevažnú časť príjmu obce. V obci žije množstvo ľudí, ktorí tu nie sú prihlásení 
na trvalý pobyt a podielové dane na týchto občanov idú do iných miest a obcí. Títo občania 
využívajú všetky služby a vymoženosti obce. Často sa jedná práve o občanov, ktorí majú 
najvyššie nároky na obec. 
Sopková Anna - ale my nemôžme nikoho prinútiť, aby sa tu prihlásil na trvalý pobyt. Môžeme to 
tak dať iba pocítiť. Musíme hľadať iné riešenia. Myslím na to, čo už tu bolo viackrát navrhované 
Marcin Peter - mal výhrady k  dotovaniu TJ Topľan Lúčka, kde sa podľa neho zbytočne prelievajú 
obecné financie. Obec Čakajú vážne investície ako vodovod a kanalizácia a OZ sa opätovne 
zaoberá nezmyselným futbalom 
Sopková Anna - tešíme sa, že sa v obci hrá futbal, ale s morálneho hľadiska s akým pocitom keď 
budova, ktorá slúži futbalu nemá zaplatený ani cent. Prečo nemotivujeme funkcionárov i hráčov, 
aby si hľadali sponzorov alebo zapracovali na nejakých projektoch a zo získaných projektov 
zaplatili splátku. 
RNDr. Tkáč Marcel - ak by to takto fungovalo, štát by neinvestoval do športu. Ak štát a obce 
nebudú podporovať šport, tak jednoducho nebude. 
Starosta - obec do športu ročne investuje cca 3 000€ a to nie je len futbal. To stačí len na 
vykrytie základných nákladov, ostatné náklady sú pokryté zo sponzorských darov 
Sopková Anna - navrhuje, aby sa na futbale vyberalo vstupné a to by sa použilo na splátku 
úveru, ktorý je na budovu TJ. Všetci sa tešíme, že budova stojí, ale takto to nikde nefunguje, je 
potrebné ju už splácať. 
Po mnohých pripomienkach starosta uzavrel tento bod rokovania. 
 
Obecné zastupiteľstvo v Lúčke vzalo na vedomie Správu hlavnej kontrolórky k záverečnému účtu 
za rok 2023. 
Obecné zastupiteľstvo v Lúčke schválilo Záverečný účet obce a celoročné hospodárenie 
s výhradami. 
Obecné zastupiteľstvo v Lúčke v zmysle § 16 ods. 11 zákona o rozpočtových pravidlách prijíma 
tieto opatrenia na nápravu nedostatkov: 

1) bezodkladne dať overiť účtovnú závierku za rok 2023 akreditovanému audítorovi 
2) bezodkladne vyžiadať od starostu obce písomné vysvetlenie k pomenovaným výhradám 

súvisiacim s dlhom obce a stavom záväzkov 
3) odobrať starostovi s okamžitou platnosťou právomoc upravovať rozpočet 
4) realizovať všetky projekty obce s predchádzajúcim súhlasom obecného zastupiteľstva 
5) vyžiadať od starostu monitorovaciu správu o aktuálnom plnení a čerpaní rozpočtu za rok 

2024, všetky úpravy rozpočtu k aktuálnemu dátumu, aktuálny stav dlhu obce podložený 
výpismi z úverových účtov 

6) upraviť rozpočet na strane výdavkov a nastaviť šetriaci režim: 
a) schváliť úpravu platu starostu v zmysle zákona č. 253/1994 Z. z., o právnom 

postavení a platových pomeroch starostov obcí a primátorov miest s účinnosťou od 
1.7.2024 

b) upraviť a do najbližšieho rokovania OZ pripraviť na schválenie smernicu „Zásady 
odmeňovania poslancov obecného zastupiteľstva, zástupcu starostu a zapisovateľa 
zápisníc z rokovania obecného zastupiteľstva v obci Lúčka“  

c) zredukovať všetky výdavky na minimum a začať splácať existujúci úver 
7) na každom zasadnutí obecného zastupiteľstva kontrolovať čerpanie rozpočtu 

 
Obecné zastupiteľstvo v Lúčke schválilo použitie zostatku finančných operácií rozpočtového 
hospodárenia na tvorbu rezervného fondu vo výške 390,71€ 
(uz. č. 63/10/2024) 
 
HLASOVANIE: 

 Počet Poslanci 

Prítomní 6 
PhDr. Anna Hermanovská, Anna Sopková, Peter Marcin, 

Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, Andrej Havrila 

Za 6 
PhDr. Anna Hermanovská, Anna Sopková, Peter Marcin, 

Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, Andrej Havrila 

Proti 0  

Zdržal sa 0  



 

 

Nezúčastnil sa 

hlasovania 
0  

 
Obecné zastupiteľstvo v Lúčke zrušilo uznesenie č. 5/1/2022 zo dňa 26.11.2022 vo veci určenia 
platu starostu. 
 
Obecné zastupiteľstvo v Lúčke určilo starostovi obce Lúčke s účinnosťou od 01.07.2024 plat v 
súlade so zákonom NR SR č.253/1994 Z. z. o právnom postavení a platových pomeroch starostov 
obcí a primátorov miest v znení neskorších predpisov a v rozsahu úväzku určenom v uznesení 
OZ v Lúčke č. 68/16/2022 zo dňa 29. 06. 2022 (uz. č. 74/10/2024) 
 
HLASOVANIE: 

 Počet Poslanci 

Prítomní 6 
PhDr. Anna Hermanovská, Anna Sopková, Peter Marcin, 

Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, Andrej Havrila 

Za 6 
PhDr. Anna Hermanovská, Anna Sopková, Peter Marcin, 

Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, Andrej Havrila 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Nezúčastnil sa 

hlasovania 
0  

 
K bodu 6) 
Návrh „Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom obce Lúčka“ bol poslancom doručený 
k naštudovaniu v elektronickej forme a to dva krát. Najprv v pôvodnej forme a následne bol po 
upozornení hlavnej kontrolórky doplnený o chýbajúce náležitosti. Doplnená bola príloha č. 1 a t 
Pravidlá na určovanie prenájmu nehnuteľnosti a zapožičanie majetku vrátane cenníka nájmov 
za priestory KSB, viacúčelového ihriska a zapožičania obecného majetku (VZN č. 2/2023 
o úhradách za služby poskytované Obcou Lúčka občanom alebo právnickým osobám) a cenníka 
služieb na pohrebisku a v Dome nádeje (Príloha č. 1 k Prevádzkovému poriadku pohrebiska 
a Domu nádeje). Keďže k tomuto bodu neboli žiadne závažne pripomienky starosta dal hlasovať. 
 
Obecné zastupiteľstvo v Lúčke schválilo Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce 
Lúčka tak, ako boli predložené (uz. č. 64/10/2024) 
 

HLASOVANIE: 

 Počet Poslanci 

Prítomní 6 
PhDr. Anna Hermanovská, Anna Sopková, Peter Marcin, 

Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, Andrej Havrila 

Za 6 
PhDr. Anna Hermanovská, Anna Sopková, Peter Marcin, 

Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, Andrej Havrila 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Nezúčastnil sa 

hlasovania 
0  

  



 

 

K bodu 7) 
Návrh smernice „Rozpočtové pravidlá obce bol poslancom doručený k naštudovaniu a to 
elektronickou formou. 
K predloženému návrhu sa vyjadrila hlavná kontrolórka, ktorá navrhla aby zo smernice bol 
celkom vypustený bod 10 a 11 v čl.10 a to 

10. Starosta obce je oprávnený schváliť rozpočtové opatrenie – viazanie rozpočtových 
výdavkov do výšky 3 500 euro. 

11. Starosta obce je oprávnený  schváliť rozpočtové opatrenia – rozpočtový presun  výdavkov 
v rámci schváleného rozpočtu obce  do výšky 3 500 euro.  

a bod 9 v čl. 10 upravený nasledovne: 
  9. Starosta obce je oprávnený vykonať zmeny v rozpočte na základe uznesenia obecného   

zastupiteľstva. 
Keďže neboli žiadne ďalšie pripomienky starosta dal o návrhu hlasovať .   
 
Obecné zastupiteľstvo v Lúčke schválilo smernicu „Rozpočtové pravidlá obce Lúčka v zmenenom 
znení. (uz. č. 65/10/2024) 
 

HLASOVANIE: 

 Počet Poslanci 

Prítomní 6 
PhDr. Anna Hermanovská, Anna Sopková, Peter Marcin, 

Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, Andrej Havrila 

Za 5 
PhDr. Anna Hermanovská, Anna Sopková, Peter Marcin, 

Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Nezúčastnil sa 

hlasovania 
1 Andrej Havrila 

 
K bodu 8) 
Dňa 11.6.2024 bola obci doručená žiadosť p. Jozefa Mašleja (99) o odkúpenie pozemkov KN-C 
394, KN-C 395 a KN-C 396 vedených na LV  491 v k. ú. Lúčka vo vlastníctve Obce Lúčka. 
Uvedené pozemky sa nachádzajú pri hl. ceste a ide o tzv. Kalmanove pozemky. Žiadateľ 
neuvádza aký má s nimi zámer. Jedná sa o zastavané plochy. 
Po krátkej diskusií bolo zjavne a poslanci sa zhodli na tom, že obec v súčasnosti nemá záujem 
o odpredaj akéhokoľvek obecného majetku, vrátane pozemkov. 
 
Obecné zastupiteľstvo v Lúčke berie na vedomie žiadosť Jozefa Mašleja (Lúčka 99) o odkúpenie 
pozemkov registra C KN 394, 395, 396 (LV 491) v k. ú. Lúčka  a nesúhlasí s odpredajom 
uvedených nehnuteľností (uz. č. 66/10/2024). 
 
HLASOVANIE: 

 Počet Poslanci 

Prítomní 6 
PhDr. Anna Hermanovská, Anna Sopková, Peter Marcin, 

Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, Andrej Havrila 

Za 5 
PhDr. Anna Hermanovská, Anna Sopková, Peter Marcin, 

RNDr. Marcel Tkáč, Andrej Havrila 

Proti 0  

Zdržal sa 1 Mgr. Lenka Sokol 

Nezúčastnil sa 

hlasovania 
0  

 
 
 



 

 

K bodu 9) 
Žiadosťou p. Martina Hamára (39) na kúpu pozemku  C-KN 1191 v k. ú. Lúčka o výmere 5203m2 
vo vlastníctve obce Lúčka sa zaoberalo obecné zastupiteľstvo už na predchádzajúcom zasadnutí 
OZ. Vtedy žiadosť iba zobralo na vedomie. Je potrebné, aby OZ vydalo jasné stanovisko, či má 
alebo nemá záujem odpredať pozemok, prípade ho zameniť za iný ponúkaný pozemok (C-KN 
1383 o výmere 451 m2 s doplatkom). 
Po krátkej diskusií sa poslanci aj v tomto prípade zhodli na tom, že obec v súčasnosti nebude 
odpredávať žiaden majetok. V prípade záujmu sa môže so žiadateľom prejednať možnosť 
dlhodobého prenájmu pozemku (spôsob, podmienky). 
 
Obecné zastupiteľstvo v Lúčke berie na vedomie žiadosť Martina Hamára (Lúčka 39) o odkúpenie 
pozemku registra C KN 1191 v k. ú. Lúčka o výmere 5203 m2 vo vlastníctve obce Lúčka (LV 
1026)  a nesúhlasí s odpredajom ani zámenou uvedenej nehnuteľností (uz. č. 67/10/2024). 
 
HLASOVANIE: 

 Počet Poslanci 

Prítomní 6 
PhDr. Anna Hermanovská, Anna Sopková, Peter Marcin, 

Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, Andrej Havrila 

Za 5 
PhDr. Anna Hermanovská, Anna Sopková, Peter Marcin, 

RNDr. Marcel Tkáč, Andrej Havrila 

Proti 0  

Zdržal sa 1 Mgr. Lenka Sokol 

Nezúčastnil sa 

hlasovania 
0  

 
K bodu 10) 
a) Starosta predniesol informáciu starostu obce Kračúnovce o postupe na príprave projektu 

rekonštrukcie a rozšírenia ČOV Kračúnovce. Obec Kračúnovce ma ukončené verejné 
obstarávanie na projektanta. Úspešným uchádzačom na spracovanie projektovej 
dokumentácie je firma VODOKAP s.r.o. Prešov, ktorá vyhrala súťaž s najnižšou ponukou 
29 934 €.Momentálne projektant pracuje na jednotlivých postupoch, meraniach, ktoré sú 
potrebné pred spracovaním PD. O ďalšom postupe a rozhodujúcich krokoch budú OZ v Lúčke 
priebežne informovať. 
Mgr. Lenka Sokol - kto platí projektovú dokumentáciu ak už je známy projektant? 
Starosta - pôjde sa do projektu, kde je projektová dokumentácia, stavebný dozor a realizácia 
oprávnený náklad 
 
Obecné zastupiteľstvo v Lúčke berie na vedomie písomné stanovisko Obce Kračúnovce vo veci 
rekonštrukcie a rozšírenia ČOV (uz. č. 68/10/2024). 

 

HLASOVANIE: 

 Počet Poslanci 

Prítomní 6 
PhDr. Anna Hermanovská, Anna Sopková, Peter Marcin, 

Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, Andrej Havrila 

Za 6 
PhDr. Anna Hermanovská, Anna Sopková, Peter Marcin, 

Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, Andrej Havrila 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Nezúčastnil sa 

hlasovania 
0  

 
b) Ďalším bodom programu bolo vyjadrenie sa k sťažnosti na riaditeľku MŠ Lúčka. Starosta vo 

svojom písomnom stanovisku podal vysvetlenie o postupe pri šetrení tohto problému. Dnes 



 

 

(21.6.2024) mu bola doručená odpoveď na jeho vysvetlenie. Nakoľko materiály boli každému 
doručené v elektronickej forme, len stručne zhrnul problematiku. Po sérií stretnutí, ktoré mal 
starosta či už s pani riaditeľkou, zamestnancami i rodičmi starosta skonštatoval, že sa snaží 
byť nestranný, nakoľko aj názory na fungovanie MŠ sa rôznia nielen medzi rodičmi 
a zamestnancami, ale aj medzi rodičmi navzájom. Na poslednom stretnutí dňa 10.5.2024 
starosta opätovne rozobral so zamestnancami body sťažnosti a vypočul si vysvetlenie. No nič 
nemení na veci, že sťažnosť rodičov bola podaná a starosta má za to, že niečo nie je 
v poriadku. Dôrazne všetkých upozornil na dodržiavanie školského poriadku a v prípade 
opakujúcich sa sťažnosti a nespokojnosti pristúpi aj k nepopulárnym opatreniam a to 
personálnym zmenám. S týmto zo stretnutia odišiel. Teraz sa mu dostala informácia, že na 
nástenke je oznam, že riaditeľka bude komunikovať s rodičmi po telefonickom dohovore. 
Nevie si to vysvetliť ako to je myslené. 
Na výčitku prečo starosta nezvolal spoločné stretnutie rodičov, zamestnancov a komisie 
školstva  starosta odpovedal, že v prvom rade si to chcel vydiskutovať ako zamestnávateľ so 
zamestnancami a na stretnutie si prizval len členov komisie pre vybavovanie sťažnosti. 
Členovia komisie tam boli sú súhlasmi všetkých zamestnancov, nakoľko sa jedná o pracovno-
právne záležitosti a tie sú vo výlučnej kompetencií starostu obce. 
Ďalej vysvetlil, čo sa týka cvičebne, že tá bola oficiálne zriadená ako cvičebňa v roku 2002 
(existuje dokumentácia), následne (cca 2009) bola v rámci projektu zrekonštruovaná 
podlaha. V Prevádzkovom poriadku školy z roku 2011 je riadne uvedená. Využívali ju žiaci ZŠ 
aj detí MŠ. Starosta si overil, že v aktuálnom Prevádzkovom poriadku MŠ nie je cvičebňa 
uvedená, no myslí si, že len nedopatrením. Preto aj jedným z opatrení, ktoré vydal je, aby to 
riaditeľka dala do poriadku a formou Doplnku k Prevádzkovému poriadku zaradila cvičebňu 
do priestorov MŠ. 
Peter Marcin - papier spred 20 rokov sa doplní do Prevádzkového poriadku? 
Starosta - takto to nefunguje, riaditeľka nanovo musí požiadať RÚVZ o schválenie buď celého 
PP alebo jeho Doplnku 
Peter Marcin - upozorňujeme na to od októbra 2023 a je jún 2024 a medzi tým tam naše deti 
chodia. My chceme, aby tam chodili, len nechceme ohroziť ich bezpečnosť. Nechceme aby 
chodili cez kotolňu. Minulého roku sme to chceli svojpomocne riešiť prebúrať vchod z triedy. 
Vtedy starosta nesúhlasil, že to sa nemôže len tak, že na to musí byť povolenie. Teraz 
telocvičňa je ako jedna veľká kotolňa. Treba to urobiť tak, aby kotolňa bola kotolňou 
a telocvičňa telocvičňou s vlastným vstupom. Starosta mal zistiť, koľko by to finančne stalo. 
No doposiaľ sa to ani len papierovo neriešilo. Neviem, prečo by deti mali chodiť po vonku do 
telocvične, keď by mohli ísť priamo z triedy. Určite je to investícia, ale už dávno sa na to malo 
myslieť. 
Starosta ešte reagoval na časť listu od rodičov v ktorom uvádzajú, že berú deti do iných 
školských zariadení, lebo deti sú na prvom mieste a myslia si, že budúcnosť fungovania škôlky 
sa uberá podobným smerom ako fungovanie ZŠ, ktorá už v obci nie je. Vtedy sa tiež vina za 
to, že deti odišli do iných škôl zhadzovala na riaditeľa. Lenže, keď odchádzal riaditeľ a prijala 
sa nová riaditeľka v škole bolo 18 detí. Aj napriek tomu, že s novou riaditeľkou bola veľká 
spokojnosť aj tak rodičia zobrali deti. Poslanci si vypočuli aj ďalšie názory rodičov na 
fungovanie, či nefungovanie MŠ. Apelovali predovšetkým na zlú komunikáciu medzi 
riaditeľkou a rodičmi. Skonštatovali, že už je neskoro to riešiť, pretože rodičia to vyriešili po 
svojom. Po dlhej diskusií starosta tento bod programu ukončil 

 
Obecné zastupiteľstvo v Lúčke berie na vedomie stanovisko starostu obce k sťažnosti časti 
rodičov na riaditeľku Materskej školy s konštatovaním, že dohliadne na to, aby sa dodržiaval 
Školský poriadok a ostatné platné predpisy v MŠ. V opačnom prípade vyvedie z toho dôsledky 
(uz. č. 69/10/2024). 

 

HLASOVANIE: 

 Počet Poslanci 

Prítomní 6 
PhDr. Anna Hermanovská, Anna Sopková, Peter Marcin, 

Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, Andrej Havrila 

Za 4 
PhDr. Anna Hermanovská, Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, 
Andrej Havrila 

Proti 0  

Zdržal sa 2 Anna Sopková, Peter Marcin 



 

 

Nezúčastnil sa 

hlasovania 
0  

c) Starosta informoval, že dňa 19.4.2024 mu bola doručená žiadosť občanov o vyjadrenie 
a hlavne prijatie stanoviska k havarijnému stavu cesty (neustále výtlky) a havarijnému 
stavu mosta. Jedna sa o most pred p. Maťaša a cestu okolo p. Martina Sopka smerom ku 
p. Jaroslavovi Verčimákovi a p. Jozefovi Pavúkovi. Starosta sa k tomu vyjadril, že obec 
problém zlých ciest a mostov rieši už od roku 2008. Bola vypracovaná komplexná 
projektová dokumentácia, ktorá zahŕňa aj opravu tejto miestnej komunikácie (v projekte  
je to vetva „F“. Následne bolo vydané stavebné povolenie. V súčasnosti sa pracuje na 
aktualizácií rozpočtu projektu, aby bolo všetko pripravené, keď vyjde výzva, nakoľko obec 
z vlastných finančných prostriedkov nedokáže riešiť tak náročné projekty. Projekt na 
uvedenej ulici rieši komplexne novú rekonštrukciu vozovky, odvodnenie cez dažďovú 
priekopu, výmenu mostného zábradlia a opravu mostných krídel. V priebehu mesiaca júl, 
najneskôr začiatkom augusta 2024 musí byť tento projekt zaznamenaný v partnerstve na 
VÚC, ináč nebude podporený. 

 
Obecné zastupiteľstvo v Lúčke berie na vedomie vyjadrenie starostu obce k žiadosti občanov 
o prijatie stanoviska k zlému stavu miestnej komunikácie a havarijnému stavu mosta (MK 
vetva F) s konštatovaním, že obec má vypracovaný projekt na rekonštrukciu miestnych 
komunikácií, ktorý súčasne rieši aj odvodnenie priekop, výmenu mostného zábradlia 
a opravu miestnych krídel a v súčasnosti pracuje na aktualizácií rozpočtu. Tento projekt 
zahŕňa aj rekonštrukciu vetvy „F“ (MK uvedená v žiadosti občanov)  (uz. č. 71/10/2024). 

 

HLASOVANIE: 

 Počet Poslanci 

Prítomní 6 
PhDr. Anna Hermanovská, Anna Sopková, Peter Marcin, 

Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, Andrej Havrila 

Za 6 
PhDr. Anna Hermanovská, Anna Sopková, Peter Marcin, 

Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, Andrej Havrila 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Nezúčastnil sa 

hlasovania 
0  

 
d) Starosta informoval, že v priebehu budúceho týždňa cca od 24.6.2024 by sa mali započať 

práce na oprave mosta (pred p. Anny Pavúkovej) a to opravou mostných ríms a následne 
úpravou asfaltového krytu na mostnom objekte. Pri oprave mostných ríms sa bude meniť 
aj pôvodne oceľové zábradlie za nové oceľové zábradlie so zvislou výplňou. 
Anna Sopková - ako to bude s obmedzeniami na ceste v čase prebiehajúcich prác 
Starosta - na ceste nebude uzávierka, len obmedzenie. K celkovému uzavretiu by malo 
dôjsť len na čas ťahania a vytvrdnutia asfaltu. Na to budú občania včas upozornení, aby sa 
vedeli zariadiť, prípadne preparkovať motorové vozidla. 

 
Obecné zastupiteľstvo v Lúčke berie na vedomie informáciu starostu o zahájení prác na 
rekonštrukcií mostov a zábradlí vo vlastníctve SÚC PSK  (uz. č. 71/10/2024). 
 

HLASOVANIE: 

 Počet Poslanci 

Prítomní 6 
PhDr. Anna Hermanovská, Anna Sopková, Peter Marcin, 

Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, Andrej Havrila 

Za 6 
PhDr. Anna Hermanovská, Anna Sopková, Peter Marcin, 

Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, Andrej Havrila 

Proti 0  



 

 

Zdržal sa 0  

Nezúčastnil sa 

hlasovania 
0  

e) Starosta informoval o ďalšom projekte, ktorý je v súčasnosti veľmi preferovaný jak na 
ministerstvách, tak na MAS . Alokované sú finančné prostriedky bez spoluúčastí a jednalo 
by sa o projekt „Bezpečne na ceste v obci Lúčka“. V prvom rade by sa jednalo o osadenie 
blikajúcej dopravnej značky „prechod pre chodcov“ a zabudovanej kamery a to pri 
zastávkach v oboch smeroch. Zatiaľ je len predbežná štúdia a pracuje sa na rozpočtoch. 
Po vypracovaní bude starosta o priebehu informovať obecné zastupiteľstvo a bez 
odsúhlasenia obecného zastupiteľstva nebude podaná žiadosť. 
Mgr. Lenka Sokol - informovala sa ako sa bude riešiť zdemolovaná autobusová zastávka 
v sme na Giraltovce 
Starosta - komunikácia zlyhala medzi poisťovňou a políciou. Postup je taký, že obec musí 
na vlastné náklady vykonať opravu a následne faktúru poisťovňa preplatí 
Mgr. Lenka Sokol - na minulých zasadnutiach sa riešili informačné tabule po obci, podobne 
ako ma všetko označené obec Kračúnovce. Bude to možné riešiť v tomto projekte? 
Starosta - nie, to sa nedá lebo to nie je oprávnený náklad. To by sa mohlo riešiť v rámci 
turistiky 
 

Obecné zastupiteľstvo v Lúčke berie na vedomie informáciu starostu obce o pripravovaných 
projektových zámeroch obce a to „Rekonštrukcia miestnych komunikácií“ a „Bezpečne na 
cestách v obci Lúčka“ (uz. č. 72/10/2024). 

 

HLASOVANIE: 

 Počet Poslanci 

Prítomní 6 
PhDr. Anna Hermanovská, Anna Sopková, Peter Marcin, 

Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, Andrej Havrila 

Za 6 
PhDr. Anna Hermanovská, Anna Sopková, Peter Marcin, 

Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, Andrej Havrila 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Nezúčastnil sa 

hlasovania 
0  

 
K bodu 8) 

Nakoľko poslanci priebežne reagovali na jednotlivé body počas celého rokovania OZ v závere 
predniesol starosta Správu o činnosti DHZ Lúčka za rok 2023, ktorá bola prednesená na VŠS 
DHZ Lúčka dňa 24. marca 2024 a odznelo už len zopár dotazov na starostu obce a to: 

* upozorniť na pokosenie pozemku a priekopy okolo cesta nového vlastníka RD súp. č.72 p. 
Pelecháča 

Starosta - upozorní vlastníka, aby pozemky udržiaval v náležitom stave 

* upozornenie na suchý agát pri moste „pred Pavúka“ a suchý topoľ pri moste „pred Maťaša“ 

Starosta - vie o tom a v čase vegetačného pokoja (čas kedy je výrub povolený) dá tieto 
nebezpečné dreviny zrezať 

* informáciu o novopostavenom stacionári v obci Lúčka 

Starosta - momentálne je prerušené kolaudačné konanie 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

 
Obecné zastupiteľstvo v Lúčke berie na vedomie Správu predsedu DHZ Lúčka Mgr. Jozef Mašleja 
o činnosti DHZ Lúčka za rok 2023 (uz. č.  72/10/2024). 
 

HLASOVANIE: 

 Počet Poslanci 

Prítomní 6 
PhDr. Anna Hermanovská, Anna Sopková, Peter Marcin, 

Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, Andrej Havrila 

Za 5 
PhDr. Anna Hermanovská, Anna Sopková, Mgr. Lenka Sokol, RNDr. 
Marcel Tkáč, Andrej Havrila 

Proti 0  

Zdržal sa 1 Peter Marcin 

Nezúčastnil sa 

hlasovania 
0  

 

 

Z á v e r  

Po vyčerpaní všetkých bodov programu sa starosta poďakoval všetkým za účasť na rokovaní 
a X. zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Lúčke ukončil. 
 

 

 

OVEROVATELIA ZÁPISNICE: 

 

 

RNDr. Marcel Tkáč    ........................................................   

 

Anna Sopková    ........................................................  


